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Abstract (en)
In an installation block for the connection of a liquid heater to the heating circuit and for the connection of elements which require operation, such as
circulating pumps (14), thermostatic and multi-way valves (20) and the like, but also for the flow-favourable design of the channels conducting the
liquid and the arrangement of bypass channels (19'), a double wall (2) is provided, which, for the purpose of avoiding sealing inserts, is formed from
sheet steel shells (7, 8) which are stamped out in the channel regions and which are connected along the channel edges (9) in a liquidproof manner
by means of welding, connectors for the adjustment and control devices (14, 18, 20) being provided in the channel regions.

Abstract (de)
Bei einem Installationsblock für die Verbindung eines Flüssigkeitserhitzers mit dem Heizungskreis und für den Anschluß von betriebsnotwendigen
Elementen, wie Umwälzpumpen (14), Thermostat- und Mehrwegventilen (20) und dgl., aber auch für die strömungsgünstige Ausbildung der
flüssigkeitsführenden Kanäle und die Anordnung von Bypaßkanälen (19') ist eine Doppelwand (2) vorgesehen, die zwecks Vermeidung von
Dichtungseinlagen aus in den Kanalbereichen ausgeprägten Stahlblechschalen (7, 8) gebildet ist, die längs der Kanalränder (9) flüssigkeitsdicht
durch Schweißbung verbunden sind, wobei in den Kanalbereichen Anschlußstutzen für die Regel- und Steuervorrichtungen (14, 18, 20) vorgesehen
sind.
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